
Zápisnica 24/2022 
zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 5. apríla 2022 o 14:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčne. 
 
Prítomní členovia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 
doc. Ing. Svetlana Hrouzková, PhD. (zast. prof. Ing. Ivana Špánika, DrSc.); prof. Ing. Ján Híveš, PhD.; 
prof. Ing. Albert Breier, DrSc.; prof. Ing. Michal Rosenberg, PhD.; prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; prof. Ing. 
Ľudovít Jelemenský, DrSc.; Ing. Martin Klaučo, PhD. (zast. prof. Ing. Michala Kvasnicu, PhD.); doc. Ing. 
Štefan Marchalín, CSc. (zast. prof. Ing. Viktora Milatu, DrSc.); prof. Ing. Ľubomír Valík, PhD.; prof. Ing. 
Ivan Hudec, PhD.; prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena 
Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, 
DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; Ing. Michal Kaliňák, PhD.; Mgr. Robin 
Pělucha, PhD.; Mgr. Ladislava Ivančová, PhD. 
Neprítomný: Ing. Jozef Dzivák 
 
Hostia:  
vedúci oddelení a niektorí garanti študijných programov na bod č. 1: prof. Marián Koman, Ing. Lucia 
Minarovičová, prof. Peter Šimko, doc. Katarína Vizárová, prof. Michal Čeppan, prof. Juma Haydary, 
prof. Milan Čertík, doc. Milan Králik, prof. Miroslav Fikar, doc. Lucia Bírošová 
 

PROGRAM: 
1. Informácie k pripravovanému periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a 

ďalšej tvorivej činnosti (Polakovič) 

2. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 
prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU (dekan, prodekani, tajomník) 

3. Pedagogické výkony ústavov v roku 2021 – podklady na delenie dotačných prostriedkov pre 
rok 2022 (Reháková) 

4. Vedecko-výskumné výkony ústavov v roku 2021 – podklady na delenie dotačných 
prostriedkov pre rok 2022 (Polakovič) 

5. Prerokovanie zámeru na vytvorenie nového spoločného študijného programu (Reháková) 

6. Informácie o spôsobe ukončenia štúdia v bakalárskom a inžinierskom stupni (Reháková) 

7. Rozličné 

 aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
 informácie o úspešnosti vo VEGA a KEGA projektoch na rok 2022 
 priebežná informácia o postupe novej akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková, 

Polakovič) 
 aktuálne informácie o zabezpečení akcie CHEMDAY (Drtil) 

 
Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave. Privítal 
prítomných členov Kolégia ako aj hostí, ktorí boli prizvaní na zasadnutie k bodu 1. 
 



Bod 1. Informácie k pripravovanému periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a 
ďalšej tvorivej činnosti 
Dekan fakulty prof. Gatial stručne uviedol bod 1. Prodekan prof. Polakovič následne detailnejšie 
predstavil východiská (vrátane príslušnej smernice č. 59/2021 vydanej Ministerstvom školstva, vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky) a implikácie pripravovaného periodického hodnotenia 
výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti. Venoval sa výskumným tímom, ich 
výstupom, dĺžke hodnoteného obdobia, plánovanému priebehu pripravovaného hodnotenia a pod. 
Prezentoval zaradenie študijných odborov do oblastí a skupín oblastí výskumu. Upozornil, že 
vykonávacie predpisy ešte nie sú finálne. 
Prodekan prof. Polakovič tiež upozornil na aktualizovanú metodiku, ktorá pri publikáciách umožňuje 
priradiť jednu publikáciu aj do viacerých oblastí výskumu, a to podľa konkrétneho obsahu tejto 
publikácie, nie podľa bežnej oblasti pôsobenia autora. 
Prof. Breier sa informoval o tom, či zaradenie publikácie do oblasti výskumu nemá zodpovedať 
zaradeniu časopisu vo Web of Science; podľa prodekana prof. Polakoviča to nie je úplne nutné. 
Prof. Fikar sa spýtal na hodnotenie Oddelenia matematiky, ktoré spĺňa minimálne počty zamestnancov. 
Prof. Šimko vyjadril svoj názor, že potravinárstvo sa má zaraďovať do chemických vied. 
Prof. Breier zhodnotil, že sa neobáva porovnania s prírodnými vedami. Tiež uviedol na základe príkladu 
z SAV jeho očakávanie, že hodnotiace komisie budú pozostávať zo zahraničných expertov. 
Prof. Rosenberg zdôraznil, že dôležité budú finančné implikácie zaraďovania do jednotlivých oblastí 
výskumu. 
 
Bod 2. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 
prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU 
Dekan fakulty prof. Gatial pripomenul, že od stredy 6.4.2022 prichádza k zmierneniu opatrení 
súvisiacich s COVID-19. Tajomník fakulty Dr. Grančay upozornil, že uvoľnenie sa nevzťahuje na nosenie 
respirátorov v interiéri. 
 
Bod 3. Pedagogické výkony ústavov v roku 2021 – podklady na delenie dotačných prostriedkov pre 
rok 2022 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala štatistiky pedagogických výkonov ústavov v roku 2021. 
Skonštatovala, že možno sledovať výrazný pokles výkonu predovšetkým na technologicky zameraných 
oddeleniach vyučujúcich na inžinierskom stupni štúdia. 
Prof. Hudec vyjadril svoje obavy o budúcnosť uvedených technologických študijných programov 
z dôvodu znižujúceho sa počtu študentov a minulej reformy bakalárskych študijných programov. 
 
Bod 4. Vedecko-výskumné výkony ústavov v roku 2021 – podklady na delenie dotačných 
prostriedkov pre rok 2022 
Prodekan prof. Polakovič prezentoval štatistiky vedecko-výskumných výkonov ústavov v roku 2021. 
Zdôraznil, že je dôležité sledovať trendy, a neprikladať vysoký význam medziročným fluktuáciám. 
Skritizoval relatívne nízku priemernú produktivitu doktorandov. Podčiarkol zaujímavú koreláciu medzi 
počtom pedagogických pracovníkov a počtom publikácií, z ktorej vyplýva nižšia produktivita vedecko-
výskumných pracovníkov. 
 
Bod 5. Prerokovanie zámeru na vytvorenie nového spoločného študijného programu 
Prodekanka doc. Reháková uviedla zámer na vytvorenie nového inžinierskeho spoločného študijného 
programu Kybernetika s Chemicko-inžinierskou fakultou VŠCHT v Prahe, ku ktorému následne uviedol 



bližšie detaily navrhovaný garant prof. Fikar. Členovia Kolégia dekana sa pýtali na konkrétne detaily 
ohľadom študijného programu a jeho študijného plánu. 
Kolégium dekana prerokovalo uvedený zámer bez pripomienok. 
 
Bod 6. Informácie o spôsobe ukončenia štúdia v bakalárskom a inžinierskom stupni 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala nové informácie o spôsobe ukončenia štúdia v bakalárskom 
a inžinierskom stupni štúdia v súvislosti s Metodickým usmernením rektora STU k odovzdávaniu 
záverečných prác a konaniu štátnych skúšok na STU. Štátne skúšky sa na STU budú konať prezenčne, 
hybridná forma štátnych skúšok nie je povolená. Práce sa do AIS odovzdávajú len elektronicky. 
V prípade ochorenia študenta o náhradnom termíne štátnej skúšky rozhodne dekan. 
 

Bod 7. Rozličné 

 Prodekan doc. Lakatoš informoval o aktuálnom vývoji prác na rekonštrukcii starej budovy ako aj 
o administratívnych súvislostiach. Oboznámil členov Kolégia dekana s predpokladanými 
dátumami sťahovania. Ukázal fotografie z rekonštrukcie. 

 Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval výsledky výzvy VEGA a KEGA so začiatkom riešenia 
v roku 2022. 

 Prodekanka doc. Reháková podala stručnú priebežnú informáciu o postupe novej akreditácie na 
FCHPT. 

 Prodekan prof. Drtil stručne informoval o plánovanom podujatí ChemDay. 
 Zástupca FOO doc. Berkeš informoval o predstavení Lúčnice pre zamestnancov fakulty, ktoré sa 

uskutoční dňa 27.4.2022. 
 Prodekan prof. Drtil uviedol informáciu o počte prihlášok na štúdium na FCHPT STU v Bratislave. 

 
 
Zasadnutie bolo ukončené o 16:59 hod. 
 
 
Bratislava, 5. apríla 2022 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


